

To use your e-Gift Card, simply visit Palazzo Versace Dubai Hotel, bring along a printed copy or show this email to the cashier. 1. This e-Gift Card is redeemable at www.giftanexperience.palazzoversace.ae or Palazzo Versace Dubai Hotel. 2. All e-Gift Cards purchased are subject to availability and prior reservations are required. 3. To redeem Palazzo Versace Staycation e-Gift Card Online, you need to enter the e-gift card number (code mentioned at the bottom of the card) on the Promotion Code field and click 'APPLY' at the checkout. 4. This e-Gift Card cannot be exchanged for cash and cannot be combined with any other ongoing offers. 5. Full amount of Value needs to be redeemed at the time of service. 6. Valid for 12 months from the date of issue. 7. This e-Gift Card is not valid over Festive Season (25 Dec - 02 Jan). 8. Valid identification of e-Gift Card holder is required on arrival to avail the services. 9. Please note a Tourism Dirham Fee of AED 20 per bedroom per night is charged at check-out for any staycation e-Gift Cards. 10. Monetary e-Gift Cards can be exchanged for goods, services and experiences available at the Hotel. 11. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen, or damaged. 12. If misplaced Palazzo Versace Dubai and MyList cannot block/cancel the card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card. No replacement / compensation / payable for lost or stolen e-Gift card. 13. Should the brand or retailer mentioned on the gift card is not operating any more for any reason or is not in partnership with MyList or any company affiliated with MyList, MyList reserves the right to exchange the card against a MyList gift card or any other gift card for an equivalent value. No cash or points refund is allowed. 14. Receipt and use of this e-Gift Card constitute acceptance of MyList and Palazzo Versace Dubai Terms and Conditions.

وأ، يبدى شتاسري ف وزال ب قدن ف ةراي زى وس كي ل ع ام، ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا ةق اطب م ادختس ال اي ادهل ا ةق اطب ل ادبتسا نكمي 1. بس اح مل ل ين ورتكل إل ا دي ربل ا اذه راهظا وأ ةعوبطم ةخسن راضح إ Palazzo Versace Dubai قدن ف وأ www.giftanexperience.palazzoversace.ae ل ع هذه ةين ورتكل إل ا ةارتشم ل ا ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا تناق اطب عي م ج ع ض خ ت 3. رادصل إل ا خيرات ن م أ رهش 12 ةدمل حل اص ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا ةق اطب دادرستس ال 4. ةبولطم اهن أ ثي ح، ةق بس م ل ا تازوج حل او رف او تمل ا ي دمل اي ادهل ا ةق اطب م ق رل اخ د إ ل ا ج اتحت، تن رتن إل ا ربع يبدى شتاسري ف وزال ب قدن ف ن م "قي ب طت" ل ع رقل او جي ورتل ا زم رل قح ي ف (ةق اطبل ال فسأ ي ف رو ك ذم ل ا زم رل ا) ةين ورتكل إل ا ي أ عم ا ه ج م نكمي ال و ا دقن هذه ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا ةق اطب ل ادبتسا نكمي ال 5. ج و رخل ا دن ع ةق اطب 7. ةم دخل ا مي دقت تقو ي ف ةمي قل ل ل م لكل ا غل ب م ل ا دادرستسا بجي 6. ةي راج ي رخ أ ضرع ةظح ال م ي ج ري 8. (رياني 02 - ربم سي د 25) داي ع أ ل م سوم ل ل ا خ حل اص ري غ هذه ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا ةل ي ل ل ا ي ف مون ةفرغ لكل ا ي تارام ا م هرد 20 ةغل ابل ا ةحاي سل ا م هرد موسرل لي صحت م تي هن أ ةي راس ةي وه بولطم 9. ةم ا ق إل اب ةصاخ ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا تناق اطب ي أ ل ةردا غ م ل ا ل ي ج ست دن ع ةدح اول ا تناق اطب ل ادبتسا نكمي 10. تام دخل ا ن م ةدافتس ال ل ل وصول ا دن ع ةمي سقل ا ب ح اصل ل و ع ف م ل ا نكمي ال 11. قدن فل ا ي ف ةرفو تمل ا تار بخل او تام دخل او عل سل اب ةي دقن ل ا ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا و ا ن ا دق ف ل ا ح ي ف 12. اهفل ت و ا هتق ر س و ا هن ا دق ف ةل ا ح ي ف اهل ادبتسا نكمي ال و ادر و ا هع ا ج ر ا ءال خ إ عم، اهئ اغل إ ا ه رظح تسيل يامو يبدى شتاسري ف وزال ب قدن ف ل نكمي ال، ةق اطبل ا ق ر س ا ضي و ع ت ل ي دب دجوي ال. ةق ورس م ل ا / ةدوق ف م ل ا ةق اطبل ا ل ع م ت ت ةل م ا عم ي أ ن ع ةيل وؤس م ل ا لي غ شت م د ع ةل ا ح ي ف 13. ةق ورس م ل ا و ا ةدوق ف م ل ا ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا ةق اطبل ع ف دل ا ق ح ت س م م ل و ا باب س أ ل ا ن م ببس ي أ ل اي ادهل ا ةق اطب ي ف رو ك ذم ل ا ةئ ز ج تمل ا ع ئ اب و ا ةي راج تمل ا ةم ال عل ي ف ق ح ل اب تسيل يام ظف ت ح ت، تسيل يام ل ةع بات ك كرش ي أ و ا تسيل يام عم ك كرش ي ف نكي ةل داعم ةمي ق ب اي ادهل ا ةق اطب ي أ ر خ أ اي ادهل ا ةق اطب ي أ و ا تسيل يام اي ادهل ا ةق اطب ل ادبتسا نكمي ال هذه ةين ورتكل إل ا اي ادهل ا ةق اطب م ادختسا و م ال تسا د ع ي 14. طلقن ل ا و ا دوقن ل ا دادرستسا ب ح م سي ال يبدى شتاسري ف وزال ب و تسيل يام م ك ح أ و طورشل أ ل و ب ق